
EXCLUSIVE CONNNTION WITH WESTERN UNION CABLE SERVICE 

CORRESPONDANCE EXCLUSIVE AVE( WESTERN UNION CABLE SERVICE 

FORM 6102 B 

1AÁ AXABL& NATIONAL ' NAt% 
J. WHITE lElEGRAPHS 

GENERAL MANAGER GERANT GENERAL 
TORONTO 

CLASS OF SERVICE DESIRED 
GENRE DE YIN ICE 

X 
FULL RATE 
PLEIN TARIF 

CHECK RECEIVERS NO TIME FILED 

DAY LETTER 
LETTRE DE JOUR 

NIGHT MESSAGE 
DCPCCHE DE NUIT 

N O T E TE 
LETTRE DE NUIT 

PLACE X OPIV ITE 
SERVICE DESIRED 

INDIQUEZ PAR UN X LE 
GENRE DE SERVICE DESIRE 

CHARLE TOtQ j pna' dual JeIaa.0 .' 
DEPT. CR 2 frien St. /4 t,A4awa. 
ADDRESS 

:end the following message. subject to the terms on ha hereof, which are hereby agreed to 

Veuillez expédier la dépêche suivante aux conditions mentionnées au verso auxquelles je consens par les présentes 
OT AUI(iUST 18 /:5b. 

(FOR CONFIRMATION OILY) 

MR. KURT HART, 
SENIOR RESEARCH ENGINEER, 
CONSOLIDATED MINING AID SMELTING 
COMPANY OF C,ULADA LIMITED, 
KIl bßRLi Y, b,C. 

COULD YOU SEND EARLIEST DATE FALLPAN VALUES FOR PERIOD 
TENTH 

JANUARY TO LATE CLOSEST TO PRESENT STOP WOULD ALSO APPRECI- 

ATE YOUR VALUES CON AND YELLOWKNIFE TAP WATER FOR PAST TWO 

WEEKS PERIOD St WIRE STOP LITTER FOLLOWS, 

áipdftP:Y KAI, 
CHIEF, 

LAIsORATUftY SERVICES, 
CCUPATIONfiL HEALTH LIV. 

IS YOUR MESSAGE COMPLETE? EXTRA WORDS COST ONLY A FEW CENTS. 
VOTRE MESSAGE EST -IL CLAIR ET COMPLET? LES MOTS SUPPLÉMENTAIRES COÛTENT Á PEINE QUELQUES CENTS. 



CANADIAN NATIONAL TELEGRAPH COMPANY 
(OPERATING ITS OWN LINES ANO THOSE OF THE GREAT NORTH WESTERN TELEGRAPH COMPANY, THE GRAND TRUNK PACIFIC TELEGRAPI rCOMPANY 

AND CANADIAN GOVERNMENT RAILWAYS). HEREINAFTER CALLED THE COMPANY. 

TERMS AND CONDITIONS UPON WHICH TELEGRAPH ANO CABLE MESSAGES SHALL BE TRANSMITTED ARE PRESCRIBED BY ORDER NO. 49274, DATED DECEMBER 5TH. 1932, OF THE BOARD OF TRANSPORT COMMISSIONERS 
FOR CANADA AND PUBLISHED IN THE CANADA GAZETTE. 

It is agreed between the sender of the message on the fare of chia fornl and this Company that said Company shall tint he liable for damages arising from failure to transmit or deliver. or for any error in the transmission or delivery of any unrepeated telegram. whither happening front negligence of its servants or otherwise. or for delays from interruptivas in the working of its lines. for errors in cipher or obscure messages, or for errors from illegible writing, beyond the amount received for sending the same. 
To guard against errors, the Company will repent bark any telegram for an extra payment of one-half the reghlar rat'; and, in that case, the Company shall be liable for damages suffered by the sender to an extent not exceeding $200.00. due to the negligence of the Company in the transmission or delivery of the telegram. 
Correctness in the transmission and delivery of messages ran be insured by contract in writing, stating agreed amount of risk. and payment of premium thereon at the following rates, in addition to the usual charge for repeated messages, via.: one per rent for any distance not exceeding 1.000 miles. and two per cent for any greater distance. 
This Company shall not be liable for the act or omission of any other Company, but will endeavour to forward the telegram by any other Telegraph Company necessary tu reaching its destination. but only as the agent of the sender and witl liability therefor. The Company shall not be responsible for messages until the same ale presented and areepted at une of its transnritting'ofMees; if a message Is sent to surit ofliee by one of the Company % messengers he arts for that purpose as the sender's agent: if by ag telephone. the person receiving the messe acts therein as agent of the sender, bring authorised tu assent tu these r Company for the sentier. This Com uy shall not be liable in any rase for damages. unless the sanie be claimed. in wi iting. within sixty days after receipt of the telegram for transmission. 
No employer of the Company shall vary the foregoing. 

LA "CANADIAN NATIONAL TELEGRAPH COMPANY" 
(EXPLOITANT SES PROPRES LIGNES DE MgME OUE CELLES DE LA "GREAT NORTH WESTERN TELEGRAPH COMPANY ", DE LA "GRAND TRUNK PACIFIC 

TELEGRAPH COMPANY" ET CELLES DEE CHEMINS DE FER DU GOUVERNEMENT CANADIEN) -CI -APRÈS NOMMÉE LA COMPAGNIE. 

LES CLAUSES ET CONDITIONS SUIVANT LESQUELLES LES DEPECHES PAR TELEGRAPHE ET PAR 
CABLE SERONT TRANSMISES, SONT PRESCRITES PAR L'ORDONNANCE No. 49274 DE LA COMMISSION 
DES TRANSPORTS DU CANADA EN DATE DU 5 DECEMBRE 1932 ET PUBLIEE DANS LA GAZETTE 

OFFICIELLE DU CANADA AINSI QUE PAR L'ORDONNANCE No. 57471 EN DATE DU 22 MAI 1939. 

I est et nvenu entre la compagnie et l'expéditeur de lit dépérhe écrite an verso titre la dite compagnie n'encourra aucune responsabilité au delà du montant perçu pour la transmission de la dite dépérhe, à l'égard de tous dommages pouvant résulter du défaut de transmission ou de livraison. ou d'une erreur dans la transmission ou la livraison de toute dépéchr non répétée, que rare dommages soient imputables à la négligence des employés d' la dite compagnie on autrement ou à des retards eausés par une interruption dans le fonctionnement d ses ligues, OU à toute erreur dam des dépéehes chiffrées un de sens obscur. ou :i toute erreur due à une écriture illisible. 
Pour éviter tout risque d'erreur. la compagnie répétera toute dépérhe moyennant un versement supplémentaire de la moitié du tarif régulier,et dans ce rasta respon- sabilité de la compagnie vis -à -vis l'expéditeur sera limitée à $2(X). à l'égard de bas dommages dus à la négligence de la compagnie dans la transmission ou la livraison de la dépérhe. 
On peut .s'assurer contre tout risque d'erreur dans la transmission et la livraison des dépérhe. au moyen d'on contrat écrit stipulant le montant de l'assurance,et stir paiement (en sus du taux ordinaire pour les dépérhes répétées) d'une prime calculée sur la base suivante: soit. 1% du montant assuré,pour toute distance n'excédant pas 1000 ui lles,et 2 %r pour toute distance plus grande. 
Ix dit.. compagnie ne sera pas responsable da fait MI dr l'omission d'urne autre ruurpagnie,mais s'efforcera de transmettra toute dépêche par toute compagnie de télé- 

graphe dont il faudra se servir afin de faire parvenir la dépêche à destinatiun,lnais la compagnie n'agira en ce cas qu'en qualité d'agent de l'expéditeur et sans assumer de responsabilité. I.a compagnie n'assumera de responsabilité qu'à l'égard des dépêches présentées et acceptées à l'un de ses bureaux d'expédition; lorsqu'une dépérhe est expédiée 
3 tin tel bureau par tin messager de la cornpagnr. ce messager sera censé être l'agent de l'expéditeur; lorsqu'une dépéchb est communiquée par téléphone, la Personne qui la revoit sera censée agir pour l'expéditeur et avoir l'autorité nécessaire puer consentir aux présentes en son I.om. La compagnie ne répondra d'aucuns dommages, à moins qu'avis ne loi en soit donné par écrit dans les 60 jours qui suivront la remise de la dépêche pour transmission. 

Anilin employé de la compagnie n'a le droit de changer les présentes conditions. 
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